
   行程特色
乘船游览天池、鸣沙山骑骆驼
莫高窟 - 数字中心电影
七彩丹霞 - 国家地质公园
火焰山 
嘉峪关 - 万里长城西端终点
青海湖 - 中国最大淡水湖

    Highlights

Boat ride TianChi, camel riding at Mingsha Mt

Mogao Caves - Digital Cinema

Seven Colors DanXia - National Geology Park

Flaming Mountain

JiaYuG﻿uan City Tower - The western terminus of the Great

Qinghai Lake - The largest freshwater lake in China

全程准4星+准5星酒店 Local 4 stars + Local 5stars Hotel
无进购物站 No Shopping
无加点No Optional
有车购 In Coach Shopping

遇见丝绸之路遇见丝绸之路

the Silk Road Discoverythe Silk Road Discovery
乌鲁木齐URUMQI
吐鲁番TURPAN
敦煌DUNHUANG
嘉峪关JIAYUGUAN

酒泉JIUQUAN
张掖ZHANGYE
西宁XINING
兰州LANZHOU

TEL : 03-21455177
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第一天 吉隆坡              中转                 乌鲁木齐
吉隆坡出发经中转机前往新疆维吾尔自治区的首府乌鲁木齐。抵达后，送往酒店休息。
 
                                                                                                                                                      住宿：准5* 尚德国际酒店或同级

第二天  乌鲁木齐                                                                                                              ( 早/午/晚餐 )
【天山天池风景区】（含电瓶车 + 船游）-相传为西天王母娘娘举行［蟠桃盛会］的瑶池，地处天山博格达峰北侧，海拔1980
米，湖面约5平方公里，最深处105米，略诚半月形，湖水澄碧，博格达雪山倒影入池，平添几许诗情画意。
【国际大巴扎】是新疆乌鲁木齐的大型地标建筑，2003年落成，伊斯兰建筑分格，是新疆最大的民族特色购物市场，包括美食
广场，宴会厅，观光塔和一座清真寺。
                                                                                                                                                     住宿：准5* 尚德国际酒店或同级

第三天  乌鲁木齐               （194KM 约2.5小时）  吐鲁番                                                ( 早/午/晚餐 )
【途径达阪城风力发电站】-是亚洲最早，也是目前全国陆上最大的风能基地，每年都有数百万游客慕名前来观赏。
【火焰山】-有百多公里蜿蜒起伏的红色山峰，夏季气候干热，在强烈的阳光照射下，热气流不断上升，红色砂岩发光宛若熊熊
烈焰，故名火焰山，据说山顶温度可达80C。
【葡萄沟】(含电瓶车)-葡萄沟长约8公里，宽约500米，峡谷两侧绿树葱葱，主要盛产无核百葡萄，有“中国绿珍珠”的美称。
【交河故城】(含电瓶车)-是世界上最大最古老、保存得最完好的生土建筑城市，也是我国保存两千多年最完整的都市遗迹，唐西
域最高军政机构安西都护府最早就设在交河故城。
【坎儿井】-是为了适应干旱地区自然环境而创造的一种地下水利工程，与长城、运河并称中国古代三大工程。

                                                                                                                                                      住宿：4* 友谊峰假日酒店或同级

第四天  吐鲁番                  柳园 –130KM(约2小时)-                   敦煌                                 ( 早/午/晚餐 )
乘高铁赴柳园。前往参观【鸣沙山、月牙泉】（含单程电瓶车 + 骑骆驼）
位于敦煌市城南杨家桥乡，距记载在两千多年前的汉朝，已有这对姐妹景点，是当地老百姓每年五月端午必去的求神求福的道教
胜地。鸣沙山：故名思议是发出声音的沙山。月牙泉：因外形酷似一轮新月而得名。敦煌鸣沙山、月牙泉奇特的一点是沙水共
存，几千年不被风沙淹没。
                                                                                                                                                          住宿：4* 尚和颐景酒店或同级

第五天   敦煌                                                                                                                    ( 早/午/晚餐 )
【莫高窟】（含数字中心电影+区间车+实体洞窟）
俗称千佛洞，距今已有1600多年的历史。,是目前世界上规模最大, 保存最为完整内容最丰富的佛教意识宝库。在1987年已经被联
合国教科文组织列入世界文化遗产名录。1992年被授予“世界文化遗产”。莫高窟的艺术成就主要在于壁画、塑像、建筑的有
机结合。
【阳关】（含电瓶车）
国家4A级旅游景区，位于甘肃省敦煌市区西南70公里处，是由汉唐历史遗迹、大漠自然风光、生态农业观光以及阳关博物馆等
景观构成的具有文化价值型、旅游观光型、休闲体验型等多元素的特色景区。
                                                                                                                                                          住宿：4* 尚和怡景酒店或同级

**景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 *倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代 *旅游旺季期间，住宿酒店可能安排在其他城市**

                                                                                                                                                                                                UPDATED ON : 01/01/2024

10天9晚

遇见丝绸之路
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第六天 敦煌-365KM                       嘉峪关-32KM酒泉                                                        ( 早/午/晚餐 )
【嘉峪关】（含电瓶车）
位于甘肃省嘉峪关市西南7公里处，是万里长城西端终点。嘉峪关建于明洪武五年，因城在嘉峪麓故名， 自古为军事要地。整个
关城建造坚固雄伟，气势磅礴。
                                                                                                                                                              住宿：4* 天脉缘酒店或同级

第七天  酒泉-220KM(约3小时)                    张掖-400KM(约6小时)                  西宁            ( 早/午/晚餐 )
【七彩丹霞国家地质公园】(含区间车)
由红色砾石、砂岩和泥岩组成，造型奇特、气势磅礴。张艺谋的《三枪拍案惊奇》、姜文执导的《太阳照常升起》和电视剧《神
探狄仁杰》的外景地。
【大佛寺】
张掖大佛寺是我国仅存的西夏最大的佛教殿堂，寺内的木胎泥塑卧佛为国内最大的室内卧佛。
                                                                                                                                                               住宿：4*自然里酒店或同级

第八天  西宁                                                                                                                      ( 早/午/晚餐 )
【青海湖】(含电瓶车)
是中国最大的淡水湖，古称: “西海 ”。青海湖畔是广阔的草原，牛羊成群，帐篷点点，风光如画。

                                                                                                                                                               住宿：4*自然里酒店或同级

第九天  西宁 – 230KM(约3小时)                   兰州                                                               ( 早/午/晚餐 )
【塔尔寺】(含电瓶车)-西宁最为著名的藏传佛教寺庙，也是整个青海省藏传佛教中的第一大寺院，是青海省佛学院的最高学府。
【黄河铁桥】- 有“天下黄河第一桥”， 是兰州市内标志性建筑之一。
【黄河母亲像】是全国诸多表现中华民族的母亲河--黄河的雕塑艺术品中最漂亮的一尊。具有很高的艺术价值，在全国首届城市
雕塑方案评比中曾获优秀奖。【黄河水车园】-古兰州用来灌溉田地的水车，外形酷拟古式车轮，是黄河着名的地标。

                                                                                                                                                        住宿：准5*瑞岭国际酒店或同级

第十天  兰州              中转               吉隆坡
乘搭内陆航班经中转返回温暖的家。结束愉快的丝路旅程。

**景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 *倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代 *旅游旺季期间，住宿酒店可能安排在其他城市**
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特色风味
雪莲土鸡煲
大盘鸡风味
烤全羊风味
高铁便当
雪山驼掌风味
关城红烧肉风味
大漠风情宴
自助小火锅

出发日期 DEPARTURE DATE ：

 团费 TOUR FARE：

航班 FLIGHT DETAILS：

UPDATED ON : 01/01/2024



Day 1   KUALA LUMPUR             TRANSIT                      URUMQI

Assembly at KLIA for your flight to Urumqi via transit. Upon arrival, transfer to the hotel.

                                                                                                           Hotel： Local 5* Shangde International Hotel or SML

Day 2   URUMQI                                                                                                           ( B/L/D )

【 Tianshan Tianchi Scenic Area】（include buggy + boat ride）

Legend has it that the Jade Pool, where the Heavenly Queen Mother holds the 'Peach Banquet,' is located on the north side of

the Bogda Peakin the Tianshan Mountains.

【Xinjiang International Grand Bazzar】

It is a large landmark in Urumqi, Xinjiang, completed in 2003. The Islamic-style architecture is divided into sections, making it

the largest ethnic-themed shopping market in Xinjiang. It includes a food square.

                                                                                                           Hotel： Local 5* Shangde International Hotel or SML

Day 3  URUMQI  -194KM （Appxm2.5HRS）              TURPAN                                           ( B/L/D)

【Pass by Daban City Wind Power Station】  It is the earliest and currently the largest onshore wind energy base in Asia.

【 Flaming Mountain】Under the intense sunlight, rising hot air creates a glow on the red sandstone, resembling blazing

flames, hence the name Flaming Mountain.

【Grape Valley】(include buggy) The sides of the canyon are covered with lush green trees, mainly producing seedless grapes,

often referred to as the 'Green Pearl of China.

【Jiaohe Ancient City】(include buggy) It is the world's largest and oldest earthen architectural city, and the earliest site for

the Tang military and political institution, the Anxi Protectorate, in the Western Regions.

【Kaner Well】 It is a type of underground water conservancy project created to adapt to the natural environment of arid

regions, and is considered one of the three major ancient engineering projects in China, along with the Great Wall and the

Grand Canal.

                                                                                                                  Hotel : 4* Friendship Peak Holiday Hotel or SML

Day 4 TURPAN                      LIU YUAN –130KM(appmx 2hrs)- DUNHUANG                     （B/L/D)

Take high speed train to LiuYuan. Upon arrival, transfer to【Mingsha Mountainand Crescent Spring】（include 1way buggy +

camel ride）Mingsha Mountain, known for its singing sands, and Crescent Spring, named for its crescent moon shape, form a

unique landscape where sand and water coexist without being buried by sandstorms for millennia. A popular Taoist

destination, locals flock to these site severy May during the Dragon Boat Festival to seek blessings.

                                                                                                                                Hotel：4* ShangHeYijingHotel or SML

Day 5           DUNHUANG                                                                                                ( B/L/D)

【Mogao Caves】（includeDigital Cinema+ shuttlebus + physical cave）

Commonlyknown as the 'Thousand-Buddha Caves,' with a history of over 1600 years, the Mogao Caves constitute the largest,

most well-preserved, and content-rich repository of Buddhist art in the world.

【YangGuan】（Includes buggy）

A National 4A-leveltourist attraction, it is characterized by a combination of historical relics from the Han and Tang dynasties,

naturallandscapes of the desert, ecological agriculture sightseeing, and the Yangguan Museum.

                                                                                                                               Hotel：4* ShangHeYijing Hotel or SML

Day 6     DUN HUANG-365KM -              JIAYUGUAN-32KM-              JIUQUAN                 ( B/L/D)

[JiaYuGuan City Tower】（include buggy）

Located 7 kilometers southwest of Jiayuguan City in Gansu Province, it marks the western terminus of the Great Wall.

                                                                                                                                Hotel : 4* Tianmaiyuan Hotel or SML

**Attraction sequence subject to change. If a site is closed, an alternative will be arranged. During peak seasons, accommodations may be in other cities**
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Day 7    JIUQUAN-220KM                ZHANGYE -400KM (appxm6hrs )                XINING    ( B/L/D )

【Seven-color Danxia National Geological Park】(include shuttle bus)

Composed of red gravel, sandstone, and mudstone, it features unique and grandiose formations. It served as the filming

location for ZhangYimou's 'Keep Cool, 'Jiang Wen's 'Sunshine for All,' and the TV series'Detective Dee.

【Grand Buddha Temple】

 It is the largest remaining Buddhist temple from the Western Xia dynasty in China. The reclining Buddha made of wooden core

and clay inside the temple is the largest indoor reclining Buddha in the country.

                                                                                                                                    Hotel：4*Nature Inn Hotel or SML

Day 8            XINING                                                                                                     ( B/L/D)

【Qinghai Lake】(include buggy)

It is the largest freshwater lake in China, formerly known as 'West Sea.' Along the shores of Qinghai Lake, there are vast

Grasslands with herds of cattle and sheep, scattered tents, presenting picturesque scenery.

                                                                                                                                      Hotel：4*Nature Inn Hotel or SML

Day 9  XINING – 230KM(appxm 3hrs)                   LANZHOU                                          ( B/L/D)

【Ta'er Temple 】(include buggy)- The most renowned Tibetan Buddhist temple in Xining, it is also the largest monastery in

the entire Qinghai Province and the highest institution of learning in the province's Buddhist studies.

【HuangHe Iron Bridge】-The "First Bridge Over the Yellow River Under Heaven" is one of the iconic landmarks in Lanzhou. 

【Statue of HuangheMother】The 'Mother Yellow River' sculpture is regarded as the most beautiful artistic representation of

the Yellow River, symbolizing the mother river of the Chinese nation. 【Huanghe Water Mill 】- The ancientwater wheels of

Lanzhou, resembling traditional cartwheels, are iconiclandmarks along the HuangHe, usedfor irrigating fields.

                                                                                                              Hotel：Local 5*RuiLing International Hotel or SML

Day 10           LANZHOU            TRANSIT                KUALA LUMPUR

Home sweet home.

**Attraction sequencesubject to change.If a site is closed,an alternative will be arranged.During peak seasons,accommodations may be in other cities**
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S P E C I A L  F L A V O R

SNOW LOTUS FREE-RANGE CHICKEN HOT POT 

 SPICY BIG PLATE CHICKEN DELIGHT

ROASTED WHOLE LAMB DELICACY 

STEAMED CAMEL'S PAWN

HIGH-SPEED TRAIN BENTO

 GUAN CHENG BRAISED PORK

 DESERT STYLE BANQUET

SELF-SERVICE HOTPOT

ADDITIONAL INFO
 1. PASSPORT & VISAS – PLEASE ENSURE PASSPORT IS VALID FOR AT LEAST 6MONTHS FROM THE RETURN DATE OF THE TRIP AND ALL NECESSARY VISAS AND PERMITS
HAVE BEEN ACQUIRED
2. .TRAVEL INSURANCE- ITS RECOMMENDED THAT YOU PURCHASE A TRAVEL INSURANCE BEFORE DEPARTURE
 1. 护照与签证-请确保护照有效期从回程日期算起至少 6个月以上及所有所需提前申请的签证和准证
2. 旅游保险-建议出发前购买旅游保险

TERM AND CONDITION
1. TOURS ARE CONDUCTED IN MANDERINE.
2. HOTEL ACCOMMODATION ON TWIN SHARE OR TRIPLE SHARE BASIS. SINGLE ROOM OCCUPANCY IS AT ADDITIONAL COST.
3. PLEASE NOTE THAT TRIPLE ROOM THIRD BED SHALL BE A ROLL-AWAY BED.
4. TOUR FARE QUOTED IS FOR MALAYSIAN, FOREIGNERS SURCHARGE APPLIED.
5. IN COACH SHOPPING- FOR YOUR CONVENIENT, A VARIETY OF LOCAL SNACKS AND PRODUCTS OFFERED FOR SALE ON BOARD THE COACH,
IF YOU NEED, PLEASE PLACE YOUR ORDER WITH TOUR GUIDE.
6. FOR OTHER TERMS AND CONDITIONS PLEASE REFER TO OVERALL COPY OF TOUR BOOKING CONDITIONS.
 
1. 导游将以中文讲解为主，如要求其他语言讲解，需征收额外费用。
2. 住宿安排2人一房或三人一房，单人间将收取额外费用。
3. 三人间-第三张床将是折叠式床。
4. 团费仅适用于马来西亚公民， 外国人将征收额外费用。
5. 车上购物-将售卖当地产品，如有需要可以跟导游购买。
6. 有关其他报团细节，请参考完整报团细节


